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§ 1 

Information 

Verksamhetsutvecklare Madeleine Peatt lämnade en 

återkoppling kring den tillgänglighetsvandring som 

genomfördes i maj.  

 

§ 2 

Val av justerare och tid för justering  

Vice ordförande Britt Petersson utsågs att tillsammans med 

ordförande Inger Stenelo justera protokollet, vilket ska ske 

fredagen den 24 augusti 2018. 

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll från rådets sammanträde 14 juni 

2018 justerats omedelbart efter sammanträdet.  

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll,  

daterat 2018-06-07 

2. Tellus och Tantos höstprogram 2018 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2018-08-30, §§ 5–6 

 
§ 5 

Redovisning av ej verkställda beslut till IVO, kvartal 2/2018  

Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) ska kommunen varje kvartal redovisa till 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller insats 

som inte har kunnat verkställas inom tre månader från datum för gynnande 

beslut. Kommunen ska på motsvarande sätt rapportera om en insats har 

avbrutits och inte verkställts på nytt. 

 

För kvartal 2/2018 har ett ärende inom LSS rapporterats som verkställt. 

Inom SoL (äldreomsorg) har ett ärende anmälts som avslutat utan att 

verkställas.  
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

7 augusti 2018. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ville få kompletterande information 

kring hur många biståndsansökningar som hanteras under ett kvartal 

samt hur många av dessa som blir avslag respektive bifall. Rådet hade 

också frågor kring avgifter för hyra och omsorgsinsatser vid särskilda 

boenden. Man framförde önskemål om att enheten för äldres chef 

Therese Lang deltar i sammanträdet den 11 oktober och informerar om 

detta.  

 

  
§ 6 

Ekonomisk rapport för juli 

Prognosen visar ett överskott på 4,4 miljoner kronor mot budget före 

resultatdispositioner och efter budgetjusteringar. Efter resultatdispositioner 

med 0,6 miljoner kronor redovisas ett överskott med 3,8 miljoner kronor. 
Prognosen bygger på att volymerna ligger på samma nivå i snitt resterande 

månader.  
 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

8 augusti 2018. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet.  

 

 
§ 7 

Övriga frågor 

Nästa sammanträde 

Ingela Gunnarsson, sekreterare, meddelade att Linda Vikman, 

äldreombudsman, och rådets kontaktperson Margaretha Persson 

(SKPF) besöker rådet vid nästa sammanträde. Sekreteraren 

uppmanade rådet att skicka in frågor senast den 7 september till 

Erica. 

 

Kajsa Pärke, planeringssekreterare, kommer också vid nästa 

sammanträde att informera om aktuella byggplaner och 

parkupprustningar.  
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Önskemål om information kring statistik och avgiftsberäkning från 

enheten för äldres chef Therese Lang  

Rådet vill att enheten för äldres chef Terese Lang deltar i 

sammanträdet den 11 oktober och redovisar avgiftsberäkning för hyra 

och omsorgsinsinsatser vid särskilda boenden samt statistik kring antal 

avslag och bifall på biståndsansökningar under ett kvartal. 

 

Önskemål om information från dietist Mathilda Pettersson  

Rådet ville att dietisten Matilda Pettersson, nyanställd vid avdelningen 

för egen regi, bjuds in till sammanträdet den 11 oktober och berättar 

om sitt arbete. 

 

Svårigheter för pensionärsorganisationerna att rekrytera 

styrelsemedlemmar 

Rådet lyfte fram problematiken med att pensionärsorganisationerna  

SPF och SPR har svårt att rekrytera medlemmar till sina styrelser. 

Konsekvensen av detta kan bli att det även blir svårt att få ledamöter 

till pensionärsrådet. 

 

Information från utfrågning av landstingsstyrelsen 

Pensionärsrådets ledamöter Märta Lindh och Ingrid Uddén deltog den 

21 augusti i en utfrågning av landstingsstyrelsen och informerade om 

detta. 

 

Boendemöjligheter för äldre  

Rådet har uppmärksammat att äldreborgarrådet Clara Lindholm i en 

artikel i tidningen Liljeholmen/Älvsjö tar upp att det på grund av 

hyreshöjningar är svårt för äldre att hitta boenden som fungerar 

ekonomiskt.  


